
             

          GENERALFORSAMLING GANLØSE FITNESS KLUB 

          TORSDAG D 16-4-2015 KL 19.30 

          I HÅNDBOLDS KANTINE, VORES NYE TRÆNINGSLOKALE. 

 

   TILSTEDE FRA BESTYRELSEN VAR : MARTIN, PEDER, PER, KIM, JANIK,SØREN, ERIK. 

   DELTAGENDE MEDLEMMER TIL GENERALFORSAMLINGEN VAR : 9. 

 

   DAGSORDEN : 

 

1. VALG AF DIRIGENT. 

2. FORMANDENS BERETNING, FOR DET FORLØBENDE ÅR. 

3. FORELÆGGELSE OG GODKENDELSE AF DET REVIDEREDE REGNSKAB. 

4. REDEGØRELSE AF KOMMENDE AKTIVITETER. 

5. BEHANDLING AF INDKOMMENDE FORSLAG. 

6. FASTSÆTTELSE AF KONTIGENT FOR NÆSTE PERIODE. 

7. INDKØB AF TRÆNINGSUDSTYR. 

8. VALG AF BESTYRRELSE. 

9. EVENTUELT. 

 

 

1. TORBEN BLEV VALGT SOM DIRIGENT. 

 

2. FORMANDENS BERETNING 

   1 PRIORITET, AT SKAFFE MERE TRÆNINGSPLADS, BEDRE HOLDÅND 

   SAMT SAMARBEJDE MED DE ANDRE KLUBBER. 

   DEN 28.JANUAR BLEV EN HISTORISK DAG, HVOR VI LAVEDE EN AFTALE MED EGEDAL IDRÆTSFÆLLESSKAB 

   OG DE ANDRE KLUBBER I GANLØSE SAMT EGEDAL SENIORSVØMNING OM AT OVERTAGE LOKALET VED 

    SVØMMEBADET OG INDRETTE DET SOM VORES TRÆNINGSSTED NR.2. 

    DE ANDRE KLUBBER BLIVER SÅ TILBUDT TID TIL HOLDTRÆNING FOR DERES MEDLEMMER. 



   ARRANGEMENTER 

   TINA BEITER VISTE VÆGTTRÆNINGSØVELSER.IKKE SÅ MANGE FREMMØDTE, MEN  DER BLEV GÅET 

   TIL DEN OG LØFTET TUNGE VÆGTE. 

   I SAMARBEJDE MED KIF ATLETIK OG SGIF FODBOLD VAR VERDENSREKORDHOLDEREN THOMAS  

   GRØNNEMARK INVITERET TIL AT TRÆNE INDKAST MED DE FREMMØDTE DA GANLØSES NYE 

   KUNSTGRÆSBANE BLEV INDVIET. 

   DET VAR EN STOR SUCCES MED MANGE DELTAGERE 

   ARRANGEMENTET MED JYLLANDS STÆRKESTE MAND, TOM O JENSEN,  

   MÅTTE FLYTTES TIL BALLERUP, DA DER VAR FOR LILLE TILSLUTNING. 

   DE FREMMØDTE FIK TRÆNET HAMMERKAST, DISKOSKAST OG SPYDKAST. 

   SPORTSFYSIOTERAPEUT JAMAL JACOBSSON HAR AFHOLDT 3 TRÆNINGSSAMLINGER MED STOR 

   TILSLUTNING FRA +60ÉRNE. 

   EN SUCCÉS SOM VI BYGGER VIDERE PÅ. 

    VIA VORES MEDLEMSKAB AF DANMARKS VÆGTLØFTNINGS FORBUND ER DER SKABT EN KONTAKT SÅ VI 

    KAN FÅ ARRANGERET TRÆNERKURSER I GANLØSE. 

    I FORBINDELSE MED VORES MULIGHED FOR AT TILBYDE MEDLEMMERNE SVØMNING SOM EN DEL  

    AF VORES TRÆNINGSTILBUD ER DER STORE MULIGHEDER FOR AT TILTRÆKKE FLERE MEDLEMMER. 

    DET BLIVER DOG FØRST AKTUELT FRA NÆSTE SÆSON, NÅR SVØMMEBADET ER FÆRDIGRENOVERET. 

    TRADITIONEN MED AT AFHOLDE ”NYTÅRSSTEM” BLEV OGSÅ I ÅR AFHOLDT I JANUAR MÅNED. LIDT 

    FLERE DELTAGERE END SIDSTE ÅR OG SØREN STEMTE IMPONERENDE 165 KG PÅ 1.PLADSEN. 

    FORMANDEN SLUTTEDE AF MED AT TAKKE BESTYRELSEN FOR ET GODT SAMARBEJDE OG SAGDE EN 

    SÆRLIG TAK TIL JANIK OG SØREN, FOR VEDLIGEHOLDELS AF VORES UDSTYR SAMT TIL PEDER FOR DET 

    STORE ARBEJDE HAN HAR HAFT MED AT FÅ STILLET REGNSKABET RIGTIGT OP. 

 

   KIRSTEN TAKKEDE FOR DET STORE ARBEJDE BESTYRRELSEN HAR LAGT FOR DAGEN. 

   AKSEL SPUGTE OM HVORNÅR OG HVILKE MASKINER DER SKAL OP I DET NYE LOKALE. 

   MARTIN FORTALTE AT DE TUNGE VÆGTE BLIVER I KÆLDEREN. VI VIL HAVE TO RUM SOM IKKE ER ENS, SÅ 

    MASKINERNE OG DE LETTE VÆGTE BLIVER RYKKET OP. VI MÅ SÅ SUPPLERE MED INDKØB 

   TORBEN SPUGTE OM SKILLEVÆGEN I DET NYE LOKALE BLIVER PILLET NED. 

   MARTIN FORTALTE AT VÆGGEN BLIVER DER FORELØBIG. 



 

 

3. PEDER. FORELÆGGELSE OG GODKENDELSE AF REGNSKAB. 

 

   REGNSKABET BLEV VIST PÅ STORSKÆRM PÅ TAVLEN I LOKALET. 

   TORBEN SPURGTE HVORNÅR OPGØRELSEN PÅ  MEDLEMMERNE VAR FRA. 

   PEDER SAGDE AT OPGØRELSEN VAR LAVET DEN DAG REGNSKABET VAR LAVET. 

   PEDER FORTALTE AT JESPER KOBBERRØD HAR FÅET EN VINGAVE ISTEDET 

   FOR GRATIS TRÆNING TIL HAM OG KONEN. DET SYNTES BESTYRRELSEN 

   IKKE VAR EN GOD IDE, DERFOR VINGAVEN. 

 

   BUDGET 2015: BLEV VIST PÅ DIAS PÅ TAVLEN, VI REGNER MED 

   UDGIFTER PÅ CA. 62.000 Kr. 

   TORBEN SPURGTE OM VI IKKE SKULLE ÆNDRE REGNSKABSÅRET TIL AT FØLGE KALENDERÅRET. 

   PEDER SAGDE AT DET INDGIK I BESTYRELSENS FORSLAG TIL NYE VEDTÆGTER SOM VAR TIL AFSTEMNING 

   SENERE. 

   HEREFTER BLEV REGNSKABET GODKENDT. 

 

5. BEHANDLING AF INDKOMMENDE FORSLAG : 

   BESTYRELSEN HAVDE ET HELT SÆT NYE VEDTÆGTER TIL AFSTEMNING. 

   KIRSTEN HAVDE EN DEL SPROGLIGE / INDHOLDSMÆSSIGE KOMMENTARER / RETTELSER. 

    MARTIN REDGJORDE FOR TANKERNE OMKRING VEDTÆGTERNE OG TAKKEDE SAMTIDIG 

    KIRSTEN FOR HENDES BIDRAG. 

    FORSAMLINGEN VEDTOG HEREFTER ENSTEMMIGT DE NYE VEDTÆGTER OG GAV SAMTIDIG KIRSTEN 

    MANDAT TIL AT RETTE DEM TIL SPROGLIGT. 

 

6. FASTSÆTTELSE AF KONTIGENT: 

   DER VAR ENIGHED OM AT KONTIGENTET FORTSÆTTER UÆNDRET. 

   SOM EN FØLGE AF VEDTAGELSEN AF DE NYE VEDTÆGTER HAR VI NU ET REGNSKABSÅR  SOM 

    FØLGER KALENDERÅRET. EN KONSEKVENS HERAF ER AT MEDLEMMERNE VED KONTINGETNBETALINGEN 



    I JANUAR 2016 GODTGØRES FOR JANUAR & FEBRUAR MÅNED SOM DE JO ALLEREDE HAR BETALT FOR. 

7. INDKØB AF TRÆNINGSUDSTYR : 

   GERT HAVDE ET FORSLAG OM INDKØB AF 2 TORAXTRÆNERE PRIS CA 40.000 + MOMS 

   DER BLEV SPURGT FRA FORSAMLINGEN HVAD EN TORAXTRÆNER ER. 

   MARTIN FORTALTE AT EN TORAXTRÆNER ER ET APPARAT SOM SKILØBERE BRUGER 

   OG SOM OGSÅ KAN ANVENDES VED SVØMMETRÆNING. 

   FORSAMLINGEN MENTE DET VAR SPECIFIKT FOR VORES KLUB. 

  

8. VALG:  

    ALLE DER VAR PÅ VALG BLEV GENVALGT PÅ DERES POSTER. 

 

9. EVENTUELT: 

   STIG SYNTES AT HJEMMESIDEN SKAL VÆRE OPDATERET, SAMT AT TRÆNINGSØVELSER 

   LÆGGES UD PÅ HJEMMESIDEN SÅ DET KAN PRINTES UD, SAMT AT DER BLIVER 

   KØBT SPRAY OG RENSERULLE TIL AT RENSE MASKINERNE MED. 

   SØREN SYNTES DET VAR EN DÅRLIG IDE MED SPRAY OG RENSERULLE DA HAN MENTE AT DE VAR 

    FORSVUNDET EFTER 14 DAGE. 

    ET MEDLEM HAVDE STILLET FORSLAG OM AT VI SKULLE BETALE OS FRA RENGØRINGEN. 

    FORSAMLINGEN MENTE VI SKULLE HOLDE FAST I AT DET ER KOMMUNENS LOKALE, SOM DE 

    SÅ SKAL SØRGE FOR AT RENGØRE. 

    VEDR. RENGØRING AF MASKINERNE SKAL DEM SOM ER PÅ RENGØRINGSHOLDET MINDES OM AT 

    FÅ DEM GJORT RENE MED JÆVNE MELLEMRUM. 

 

    

 

 

 

  

 

    


